

User Instructions: Rain Cover for Focus Venue RC-Top-FV (Art. No. 8159-00000)



1. Attach the load rings to the shackles on the flying frame slides. Each shackle should be inserted through the smaller opening on the load ring.



2. Put the rain cover on the flying frame.



3. Guide each load ring up through its respective sleeve and use the elastic cord to gather the top of the sleeve into the groove on the load ring.



4. Attach the rain cover to the loudspeaker grab handles using the adjustable elastic cords.



5. If you are not using all three load rings, fold over the tops of any empty sleeves and close them by tying the elastic cord around.

Technical Data for Load Ring

Max. load according to DGVU V17: 1300 kg
Net weight: 2 kg

Bedienungsanleitung: Regenschutzdeckel für Focus Venue RC-Top-FV (Art.Nr. 8159-00000)



1. Hängen Sie die Lastringe in die Schäkel an den Schlitten des Flugrahmens ein. Führen Sie dabei den Schäkel durch die kleinere Öffnung des Lastrings.



2. Setzen Sie den Regendeckel auf den Flugrahmen auf.



3. Führen Sie den Lastring durch die jeweilige Tülle und ziehen Sie den Gummizug der Tülle in die Nut des Lastrings.



4. Fixieren Sie den Regenschutz mit Hilfe der einstellbaren Gummizüge an den Lautsprechergriffen.



5. Falls nicht alle drei Lastringe verwendet werden, schlagen Sie die leeren Tüllen um und verschließen Sie diese mit dem Gummizug.

Technische Daten der Lastringe:

Traglast nach DGUV V17: 1300 kg
Eigengewicht: 2 kg